

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: SINIORA FOOD INDUSTRIES PLC Date: 27-02-2024 09:03:39 AM Subject: Increasing the company's Capital	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: سنيورة للصناعات الغذائية التاريخ: 27-02-2024 09:03:39 AM الموضوع: زيادة رأس المال
SINIORA FOOD INDUSTRIES PLC announces that its Board of Directors approved on 26-02-2024 the increase of the company's capital from 28000000 to 32700000 through:	تعلن شركة سنيورة للصناعات الغذائية عن قرار مجلس إدارتها المتخذ بتاريخ 26-02-2024 بالموافقة على زيادة رأس مالها من 28000000 سهم/دينار إلى 32700000 سهم/دينار، وذلك عن طريق:
The Capital Increase Method	تحديد طريقة زيادة رأس المال
Other To: Jordan Securities Commission Amman Stock Exchange Date: 27-2-2024 Kindly be informed that the Board of Directors of Siniara Food Industries P.S.C decided at its meeting held on (the date 26/2/2024) at 11:00 AM to approve the following unanimously (Except for the member representative of Aswaq Investments Company, Mr. Shadi Al-Khatib): Inviting the Extraordinary General Assembly to meet for the purpose of presenting the suggestions below and vote in accordance with the provisions of the Governance Instructions for the year 2017 and other relevant legislation: First, recommend the company's Extraordinary General Assembly to amend its decision dated 13/3/2023 to increase capital through a non-public offer and allocate a portion of the increase to the company's following current shareholders, Mr. Aswaaq Investments and Mr. Majdi Kazem Sharif, instead of allocating the increase to one or more strategic partners. Second, approving the allocation of a portion of the capital increase amount to the company's current shareholders, Messers. Aswaq Investments with 2,470,588 shares in 1 JOD nominal value per share in addition to premium and Mr. Majdi Kazem Sharif with JOD 82,353 in 1 JOD nominal value per share in addition to premium as related parties in accordance with the provisions of the Governance Instructions for the year 2017, and recommending the general assembly to approve that. Third, recommending to the general assembly that the value of the premium should be 3.305 Jordanian dinars for each share of the aforementioned allocated shares. And authorize the chairman to	أخرى السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين السادة بورصة عمان المحترمين أرجو إعلامكم بأن مجلس إدارة شركة سنيورة للصناعات الغذائية قرر في اجتماعه المنعقد بتاريخ (26/2/2024) الساعة 11:00 صباحاً بالموافقة بالإجماع (باستثناء ممثل العضو شركة أسواق للمحافظ الاستثمارية السيد/ شادي الخطيب) على ما يلي: دعوة الهيئة العامة غير العادية للانعقاد لغايات عرض الاقتراحات أدناه عليها وإجراء التصويت حسب الأصول وبما يتماشى مع أحكام تعليمات حوكمة الشركات المساهمة المدرجة لسنة 2017 وسائر التشريعات ذات العلاقة: أولاً/ التنسيب للهيئة العامة غير العادية للشركة بتعديل قرارها تاريخ 13/3/2023 بزيادة رأس المال من خلال العرض غير العام وتخصيص جزء من مبلغ الزيادة للمساهمين الحاليين في الشركة كل من السادة شركة أسواق للمحافظ الاستثمارية والسيد مجدي كاظم الشريف بدلا من التخصيص لشريك استراتيجي أو أكثر. ثانياً/ الموافقة على تخصيص جزء من مبلغ الزيادة في رأس المال للشركاء الحاليين في الشركة كل من السادة شركة أسواق للمحافظ الاستثمارية بمقدار 2,470,588 سهم وتكون القيمة الاسمية لكل سهم دينار اردني واحد مع علاوة اصدار وتخصيص جزء من الزيادة في رأس المال للمساهم السيد مجدي كاظم الشريف بمقدار 82,353 سهم باعتبارهما اطراف ذوو علاقة سنداً لأحكام تعليمات حوكمة الشركات المساهمة المدرجة لسنة 2017 والتنسيب للهيئة العامة بالموافقة على ذلك. ثالثاً/ التنسيب للهيئة العامة بأن تكون قيمة علاوة الاصدار 3.305 دينار اردني لكل سهم من الاسهم المخصصة للسادة شركة أسواق للمحافظ الاستثمارية والسيد مجدي كاظم الشريف. وتفويض رئيس المجلس بتحديد موعد الاجتماع بالتنسيق مع الجهات الرسمية صاحبة العلاقة



determine the date of the meeting in coordination with the relevant official authorities	سنيورة للصناعات الغذائية م.ع.م المدير العام
Note: please specify the following information – if available:- 1. Issuing price of the new shares 2. Name/names of targeted subscriber /subscribers recommending to the general assembly that the value of the premium should be 3.305 Jordanian dinars for each share of the aforementioned allocated shares.	ملاحظة: يرجى تحديد المعلومات التالية: 1. سعر إصدار الأسهم الجديدة 2. الجهة او الجهات التي سيتم تخصيص الاسهم لها التنسب للهيئة العامة بأن تكون قيمة علاوة الاصدار 3.305 دينار اردني لكل سهم من الاسهم المخصصة للسادة شركة أسواق للمحافظ الاستثمارية والسيد مجدي كاظم الشريف.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Bahaa Qashash	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Bahaa Qashash
This decision is subject to the company’s General Assembly Approval	يخضع هذا القرار لموافقة الهيئة العامة للشركة